
 

Referat af generalforsamling for Grundejerforeningen Ellinge Hegn 

Afholdt den 23. april 2022 på Pilegården, Lyngvej 127, 4560 Vig 

 

1. Valg af dirigent. Jens Jørgen Hansen blev valgt. 
2. Bestyrelsens beretning  

• Formand Bent Seefeldt aflægger beretning. Siden sidste GF i efteråret 
2021, har bestyrelsen vedligeholdt og forbedret fællesveje, navnlig den 
belastede indgang til Birkehegnet. Bestyrelsen har købt fartskilte, så 
folk bliver mere opmærksomme på hastighed – det vil mindske 
støvgener. Belægninger er ineffektive ift støv og forskellige vejrforhold. 
Under debatten blev der spurgt til muligheden for at forbedre 
indkørslen også ved Solhegnet, der også belastes at lastbiler. 

3. Forelæggelse af revideret regnskab 2021 til godkendelse, ved kasserer Dorrit 
Rasmussen. Enkelte poster blev uddybet, og regnskabet blev enstemmigt 
godkendt. 

4. Bestyrelsensforslag:  
• a. Uændret kontingent for 2022 på 500 kr blev vedtaget. 

b. Uændret indmeldelsesgebyr for 2022 på 150 kr. blev vedtaget. 
• c. Uændret rykkergebyr for 2022 på 100 kr. blev vedtaget. 

5. Indkomne forslag. Ingen. 
6. Valg af medlemmer til bestyrelsen:  

Valg af formand: Bent Seefeldt opstillede og blev valgt. 
Valg af bestyrelsesmedlem: Jens Jørgen Hansen opstillede og blev valgt. Valg af 2 
suppleanter: Lone List og Poul Erik blev genvalgt  

7. Valg af revisorer. Karsten Wingsted (Læhegnet 14) og Lone Schougaard 
(Skovhegnet 17). 

8. Valg af revisorsuppleant. Ingen ønskede at opstille. 
9. Eventuelt. Formanden opfordrede til større grad af overholdelse af skel, 

navnlig ift. beskæring, blandt andet fordi kommunen ønsker overholdelse af 
vejbaner og grusveje, der er 8 meter brede; samt til at man benytter de 
udlagte grusbunker til at reparere grusvejene ud for ens grund. Et medlem 
mente, at el-ladere på sigt kunne belaste el-nettet, og betonede, at man 
kunne udvide kapaciteten; samt at man burde overveje at opstille 
hjertestartere i vores område – det ville bestyrelsen undersøge. Et medlem 
mente, at det kunne være værd at overveje en fælles affaldssortering for fx 
glas. Flere medlemmer ytrede bekymring over, at mange ikke overholder 
fartgrænsen på 20 km/t, da der er mange børn i området. 

 

Referent: Johannes Riis  


